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1. Voorgestelde ontsluitingsroute door bewoner  Reactie gemeente op 
voorstel 

Draai de rijrichting van de Eerste Stationsstraat om, dan kunnen de vrachtauto’s linksaf vanaf de Karel Doormanlaan de 
Eerste Stationsstraat in draaien. Dit is ook veel minder gevaarlijk. 
Maak tevens een verbod voor vrachtauto’s om rechtsaf vanaf de Oranjelaan de Eerste Stationsstraat in te rijden zodat 
het vrachtverkeer uitsluitend vanuit de Karel Doormanlaan de Eerste Stationsstraat kan bereiken. 
Dit eist slechts een kleine aanpassing van de kruising die niet veel hoeft te kosten. 
Vervolgens kunnen de vrachtauto’s ook weer linksaf Nutricia verlaten om vervolgens ook weer linksaf de Eerste 
Stationsstraat te verlaten om naar de Zuidweg te rijden en zo naar de A12. 
Daar de vrachtauto’s uitsluitend linkse bochten hoeven te maken is de veiligheid zeer vergroot. 
Tevens ben je van de gevaarlijke situatie af om vanuit de Eerste Stationsstraat rechtsaf de Karel Doormanlaan op te 
slaan en het recht doorgaande fietsverkeer te moeten hinderen, dat uiteraard wel voorrang heeft. Dit is helaas al een 
paar keer dramatisch afgelopen. 
Dat de Karel Doormanlaan dan wat meer wordt belast is een gegeven wat mijn inziens niet zo erg bezwaarlijk is daar het 
de verkeersveiligheid zeer vergroot. 
Wanneer de rijrichting zou zijn omgekeerd sla je twee vliegen in één klap daar je dan vanaf de Paltelaan ook niet meer 
linksaf mag slaan en dus het fietspad niet meer mag/hoeft te kruisen en deze kruising dus ook veel veiliger zou zijn. 
De kosten kunnen zeer laag zijn daar je dan alleen de kruising Eerste Stationsstraat / Karel Doormanlaan hoeft aan te 
passen, eigenlijk hoef je alleen maar de midden geleider op de Karel Doormanlaan weg te halen. 
Beide andere kruisingen zijn al ruim genoeg, dit blijkt wel want nu berijden de vrachtauto’s deze kruisingen ook. 

De mogelijkheid om en de 
gevolgen van het 
veranderen van de 
rijrichting wordt onderzocht. 
Het resultaat leest u 
binnenkort op de website. 
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2. Voorgestelde ontsluitingsroute door bewoner  Reactie gemeente op 
voorstel 

Het vervoer van en naar Nutricia gaat nu via de Stationsstraat. Is het niet mogelijk om een weg langs de 
waterzuiveringsinstallatie en de gevangenis te maken voor het vrachtvervoer van en naar Nutricia. Mijn man rijdt zelf op de 
vrachtwagen en moet vaak naar Nutricia. Hij kwam met deze oplossing (in onze ogen een hele simpele). Je hebt dan geen 
last meer van verkeer door de Stationsstraat, je kunt deze weg alleen toegankelijk maken voor vrachtverkeer wat bij Nutricia 
moet zijn. Je hebt ook geen last meer van vrachtwagens die, omdat ze niet in een keer bij Nutricia kunnen komen, op de 
spoorbaan moeten blijven staan, de variant zoals hij in het Streekblad gesteld wordt. 

De mogelijkheid die u 
aanreikt is een van de 
mogelijke alternatieven 
geweest. Deze mogelijkheid 
is afgevallen vanwege een 
te hoge geluidsbelasting op 
de woningen aan de 
Rokkeveenseweg en de 
noodzakelijke aankoop van 
een bedrijf om de 
verkeersafwikkeling via de 
Industrieweg mogelijk te 
maken. 
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3. Voorgestelde ontsluitingsroute door bewoner  Reactie g emeente op voorstel  

Ik zou graag willen bijdragen aan de ontwikkeling van uw idee om de vrachtwagens van 
en naar Nutricia te laten verlopen langs de A12. Daarnaast opper ik een plan wat het 
verkeer zeer ten goede zal komen en ervoor zorgt dat de spoorwegovergang bij 
Zoetermeer Oost niet meer nodig zal zijn.  
Dit idee bestaat uit het herindelen van de kruising tussen de Zuidweg en de Moeder 
Theresasingel door het aanleggen van een rotonde op een lager niveau, met een tunnel 
richting het noorden, onder het spoor en de A12, die uiteindelijk samenkomt met de 
rotonde op de kruising tussen de Dr. J.W. Paltelaan en de Van Stolberglaan. Op die 
manier kan de spoorwegkruising volledig worden weggehaald en zijn de twee sets van 
stoplichten op de Zuidweg ook niet meer nodig.  
De onderstaande schetsen geven een simpel beeld van dit plan. De tekeningen zijn niet 
op schaal gemaakt. De schetsen zouden echter wel een helder beeld van het idee 
moeten weergeven.  
 
De vrachtwagens van en naar Nutricia zullen dan via de Zuidweg, de ondergrondse 
tunnel en oostelijk/westelijk deel van de Dr. J.W. Paltelaan naar Nutricia rijden. Het 
voordeel hiervan is dat de vrachtwagens het verkeer niet meer zullen vertragen of het 
verkeer hoeven kruisen dat over de spoorweg komt. Deze overgang is er dan immers niet 
meer. De zichtlijnen voor de fietsers zullen ook veel duidelijker en veiliger zijn omdat zij 
de vrachtwagens zullen zien aankomen. De vrachtwagens zullen de fietsers dan ook niet 
meer te hoeven ‘afsnijden’ zoals zij dat wel zouden doen als zij over de spoorwegkruising 
zouden komen. Er zal uiteraard nog wel verkeer richting het station gaan, echter dit zal 
minimaal zijn en zal vooral verkeer zijn met het station als bestemming. De afslag naar 
rechts over het spoor vanaf de Zuidweg kan dan gebruikt worden als een ‘afzet en 
ophaalpunt’ voor treinreizigers. Er zal een nieuwe trap-ingang naar het bestaande 
fietstunneltje onder de Zuidweg moeten worden gerealiseerd, op die manier hoeven de 
reizigers dan niet eerst het spoor over te steken om op het perron te komen.  
Uiteraard zal dit plan veel meer kosten met zich meebrengen, echter deze kosten zouden 
gedeeld moeten worden tussen Prorail, Rijkswaterstaat, Nutricia en de Gemeente 
Zoetermeer. Deze partijen hebben immers allen belang bij deze wijzigingen. Prorail heeft 
al flink geïnvesteerd in het verwijderen van spoorwegovergangen in Bleiswijk en 
Zevenhuizen. De verwijdering van de overgang bij Zoetermeer Oost zal nog meer de 
moeite waard zijn.  
In principe is het idee om een weg onder het spoor/A12 te realiseren geen nieuwe (er zijn 
immers al twee recente voorbeelden om tunnels te creëren). Er zou genoeg ruimte 
moeten zijn om de ondergrondse rotonde te kunnen realiseren ter hoogte van de 
Zuidweg, door de ruimte te gebruiken voor de Rabobank/ GDF gebouwen. Het verkeer op 
de Dr. J.W. Paltelaan zal niet toenemen en het Dorp zal verlost zijn van al het Nutricia 
verkeer. 

Het alternatief zou inderdaad een goede oplossing zijn. Dit 
alternatief is nog niet eerder aan de orde geweest. 
Uw alternatief is op de criteria afgewogen. Door de aanleg van 
een tunnel onder het spoor en de snelweg door is dit een zeer 
kostbaar alternatief. Dit is niet door de gemeente te financieren 
en zal daarom niet verder uitgewerkt worden. 



 Versie 23 mei 2012           3 
�

�

Dit plan heeft zeer grote voordelen voor de veiligheid en verkeersdrukte op de Zuidweg 
omdat de stoplichten en files voor de spoorwegovergang zouden verdwijnen. Bovendien 
zou dit grote verbeteringen met zich meebrengen voor de Eerste Stationsstraat en 
omgeving. 
Dit plan zal echt grote voordelen meebrengen voor de verkeersstroom en de veiligheid. 
Het zou ook geïmplementeerd kunnen worden als een tweefasen plan. Hierbij kunt u het 
gemeente idee als eerste implementeren en in een tweede fase dit idee. Op deze manier 
kunnen de kosten ook gespreid worden over een langere periode, terwijl een deel van het 
verkeersprobleem bij Nutricia al verlicht zou kunnen worden. 
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4. Voorgestelde ontsluitingsroute door bewoner   
Het bestemmingsverkeer = inkomend verkeer conform de voorkeursvariant 1 langs de A12 
Dit houdt in dat het bestemmingsverkeer direct het terrein van Nutricia oprijdt en niet door de Stationsstraat rijdt.  

·  Handhaven fietspad A12 
·  Slechts 1 stroom verkeer dus maar 1 baan nodig 
·  Geen uitkomend verkeer dat de Stationsstraat moet kruisen  
·  In principe hoeven er weinig aanpassen te worden gedaan.  

Het uitgaande verkeer conform voorkeursvariant 2 langs de Rokkeveenseweg 

·  Slechts 1 stroom verkeer dus maar 1 baan nodig. Deze eenrichtingsweg kan gerealiseerd worden tussen 
de waterzuivering van Nutricia en het voormalig hoofdkantoor. De ontsluiting op de Rokkeveenseweg is 
destijds in de bepalingen van de verkoopakte opgenomen. Met de verkoop van de grond is mede bepaald 
dat er een ontsluitingsweg naar de Rokkeveenseweg zou moeten komen en dat de koper daar de volledige 
medewerking aan moet verlenen. 

De voorgestelde ontsluitingsroute wordt 
gezamenlijk met de andere voorstellen 
bekeken. 
�
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5. Voorgestelde ontsluitingsroute door bewoner  (Cursief een aanvulling op voorstel 4) �
Het bestemmingsverkeer = inkomend verkeer cfm de voorkeursvariant 1 langs de A12  
Dit houdt in dat het bestemmingsverkeer direct het terrein van Nutricia oprijdt en niet door de Stationsstraat rijdt.  

·  Handhaven fietspad A12  
·  Slechts 1 stroom verkeer dus maar 1 baan nodig  
·  Geen uitkomend verkeer dat de Stationsstraat moet kruisen  

   
Het uitgaande verkeer cfm voorkeursvariant 2 langs de Rokkeveenseweg  

·  Slechts 1 stroom verkeer dus maar 1 baan nodig. Deze eenrichtingsweg kan gerealiseerd worden tussen de 
waterzuivering van Nutricia en het voormalig hoofdkantoor. De ontsluiting op de Rokkeveenseweg is destijds in de 
bepalingen van de verkoopakte opgenomen. Met de verkoop van de grond is mede bepaald dat er een 
ontsluitingsweg naar de Rokkeveenseweg zou moeten komen en dat de koper daar de volledige medewerking aan 
moet verlenen.  

·  Geen inkomend verkeer op kruising Karel Doormanlaan / Rokkeveenseweg 

 Bovenstaande voldoet tevens aan de wens van Nutricia om de in- en uitgaande goederenstromen gescheiden te houden. 
In principe hoeven er weinig aanpassen te worden gedaan, de voorgestelde opties voldoen aan het criterium verkeersveilig 
maken Stationsstraat t.a.v. vracht- en bestemmingsverkeer Nutricia. Tevens zijn beide opties technisch haalbaar en kosten 
beperkend! �

De aanvulling op de 
voorgestelde ontsluitingsroute 
wordt gezamenlijk met de 
andere voorstellen bekeken. 
�
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